

KERATAN AKHBAR



SURAT KHABAR	:	SINAR HARIAN	MUKA SURAT	:	15
TARIKH	:	18/12/2019			
JABATAN	:	JPSM			
KLASIFIKASI	:	<b>PERHATIAN</b>			

# Krisis bencana alam meningkat

**Akibat daripada gangguan ketertaluan manusia**

KUALA LUMPUR

Gangguan keterlaluan manusia terhadap sifat semula jadi alam dan aktiviti manusia yang menggunakan sumber alam untuk kepentingan perniagaan secara rakus telah menyebabkan dunia hari ini berdepan dengan peningkatan krisis bencana alam.

Sultan Perak, Sultan Nazrin Shah bertiah, hutan dan pokok yang selama ini berperanan penting mengawal perubahan iklim dan penanaman global, selain sebagai perlindungan sumber air, pengurangan hakisan tanah serta pengawalan banjir kini tidak lagi dititikberatkan bagi tujuan utama kewujudannya.



Sultan Nazrin Shah melihat buku *40 Hadis Pelestarian Alam Sekitar* pada gimik pelancaran buku tersebut di Menara Razak UTM Kampus Kuala Lumpur semalam.

"Sebaliknya, ia dilihat sebagai sumber penghasilan kayu untuk dijual bagi memperoleh kekayaan menyebarkan kegiatan pembalakan termasuk pembalakan haram makin berleluasa ekoran didorong natus haloba," titah baginda.

Baginda bertitah demikian ketika berkenan melancarkan buku bertajuk *40 Hadis Pelestarian Alam Sekitar* yang dihasilkan oleh dua tokoh akademik iaitu Profesor Datuk Seri Dr Ir Zaini Ujang dan Profesor Datuk Dr Zulkiffi

Mohd Yusoff di Universiti Teknologi Malaysia (UTM) Kampus Kuala Lumpur di sini semalam.

Justeru, baginda berharap agar semua pihak dapat menjaga dan memelihara alam sekitar serta tidak mengharap kepada kerajaan semata-mata untuk berbuat demikian.

Sultan Nazrin pada pelancaran itu turut memuji usaha seorang anak muda, Ahmad Iszuddin Ahmad Izhani, 13, penerima Anugerah Yayasan Tuanku Bainun pada tahun ini atas usahanya melindungi pesenyu dengan cara tersendiri termasuk mengarang buku resipi *In The Kitchen With*

*Iszuddin* dan menghasilkan sebanyak 15,000 keping kuih untuk mengumpul dana.

Baginda bertitah, usaha yang dirintis itu perlu diadakan inspirasi oleh masyarakat dalam menghadapi cabaran menangani masalah pemuliharaan alam sekitar. - *Bernama*